
 

國家圖書館學位論文網路公開授權書 

 
本授權書所授權之論文為授權人___________在___________大學(學院)__________系所____
學年度第____學期取得____士學位之論文。 
 
論文題目：_____________________________________________ 

指導教授：_____________________________________________ 

 

茲同意將授權人擁有著作權之上列學位論文、書面報告、技術報告或專業實務報告、作品之
紙本及全文電子檔(含書目、摘要、圖檔、影音資料等)，非專屬、無償授權國家圖書館，不
限地域、時間與次數，以文件、錄影帶、錄音帶、光碟、微縮、數位化或其他方式將上列授
權標的進行重製，並同意於網際網路或內部網路公開傳輸數位檔案，提供讀者基於個人非營
利性質之線上檢索、閱覽、下載或列印。 

◎全文電子檔 

□網際網路立即公開 

□內部網路立即公開，網際網路於  年  月  日後公開 

□內部網路於  年  月  日；網際網路於  年  月  日後公開 

□其他______________________________________________________________________ 

 

◎影音檔（含書畫、模型、雕塑等立體物件） 

□網際網路立即公開 

□內部網路立即公開，網際網路於  年  月  日後公開 

□內部網路於  年  月  日；網際網路於  年  月  日後公開 

□其他______________________________________________________________________ 

 

授權人簽名：____________________      民國___年___月___日 

（簽名須正楷親簽，打字或簽名圖檔無效） 

 

 

【附件四】 



Authorization for Public Access of Thesis/ Dissertation 

The thesis/ dissertation authorized by this authorization is associated with __________’s (name of 

licensor) ________ (master/doctoral) degree conferred by ___________ (name of department), 

____________ (na me of college/university/institute) on the ________semester of the academic year of 

_______. 

 

Thesis/Dissertation Title：_____________________________________________ 

Advisor：__________________________________________________________ 

 

I hereby agree to authorize the electronic fulltext (including bibliographic data, abstract, and audio/ 

visual data) of the fore-mentioned thesis/dissertation, research report, technical report, or professional 

practice report and work to National Central Library, in a non-exclusive way and without reimbursement. 

The fore-mentioned authorized items can be reproduced by the authorized institution in the form of text, 

video tape, audio tape, disc and microfilm, or converted into other digital formats, without the limitation 

of time, places, and frequency. It is also agreed that the fore-mentioned authorized electronic files can be 

accessed by the public in the ways indicated below, for readers to retrieve, read, download or print online, 

for non-profit purpose. 

 

◎ Electronic Fulltext 

□ Released for Internet access immediately 

□ Released for intranet access immediately; For Internet access starting from:   /    /    (yyyy/mm/dd) 

□ Embargoed for intranet access until     /    /    (yyyy/mm/dd); For Internet access starting from   /    /    

(yyyy/mm/dd) 

□ Others_____________________________________________________________ 

 

 

◎ Audio/ Visual Data（including graphic, model, sculpture, etc.） 

□ Released for Internet access immediately 

□ Released for intranet access immediately; For Internet access starting from:   /    /    (yyyy/mm/dd) 

□ Embargoed for intranet access until     /    /    (yyyy/mm/dd); For Internet access starting from   /    /    

(yyyy/mm/dd) 

□ Others_____________________________________________________________ 

 

 

Signature：____________________   Date:    /    /    (yyyy/mm/dd) 

(Handwritten signature required, typed or scanned signature not accepted) 

 

 

http://terms.naer.edu.tw/detail/1285580/?index=6

